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                                                                                                                                 Predlog  

                                                                                                       Stara cesta 13           
OBČINA DOBROVA- POLHOV GRADEC                                                   1356 Dobrova   
                 OBČINSKI SVET                                                 Tel.: 3601-800, Fax.:3601-805  
                                                                                        info@dobrova-polhovgradec.si 
                                                                                        www.dobrova-polhovgradec.si 
Številka:  011-0017/2016-12 
Datum:   16.11.2016   
 

Z A P I S N I K 
16. redne seje občinskega sveta Občine Dobrova-Polhov Gradec, ki je bila v sredo, 16. 
novembra 2016 ob 19.00 uri v prostorih občine na naslovu Stara cesta 13, Dobrova. 

Prisotne svetnice in svetniki: Bojan Demšar, Tončka Dolenc, Matjaž Dolinar, Stanislav Dvanajščak, 
Andreja Grabner, Irma Kavčič, Ana Malovrh, Robert Oblak, Marjan Pograjc, Anton Potočnik, Sonja Škof, 
Valentin Tominc, Anton Zibelnik in Ana Zorc. 

Odsotni: Franc Rejec, Marjeta Urbančič. 

Ostali prisotni: Aleksander Kupljenik, Refin d.o.o., poročevalec pri točki 1 in 2 dnevnega reda, Marko 
Jović, član nadzornega odbora občine, Nadja Prosen Verbič, predstavnica Našega časopisa, Tadeja 
Plestenjak, Barbara Velkovrh in Mateja Tavčar, občinska uprava. 

Župan je svetnike in ostale prisotne lepo pozdravil in ugotovil, da je sklepčnost na seji zagotovljena.  
 
Predsedujoči seje, župan Franc Setnikar, je pred pričetkom seje predlaga umik točke 3 iz dnevnega reda. 
Razlog je dodatna uskladitev besedila Pogodbe o ustanovitvi stavbne pravice, s strani Ministrstva za 
kulturo. Prav tako je predlagal, da se prei prvi točki dnevnega reda spremeni predlog sklepa na način, da 
se Sprejem Odloka o oskrbi s pitno vodo na območju občine sprejema dvofazno oziroma na dveh 
obravnavah.  
 
Svetnike je obvestil, da so dne 15. novembra po elektronski pošti prispeli predlogi k točki 1, 2 in 4 
dnevnega reda občinskih svetnikov Andreje Grabner, Matjaža Dolinar in Marjana Pograjca. Predlog je bil s 
strani predlagateljev posredovan tudi vsem članom sveta.  
 
Po ugotovitvi sklepčnosti je župan članicam in članom občinskega sveta predlagal v sprejem zapisnik 15. 
redne in 2. dopisne seje občinskega sveta. Na zapisnika ni bilo pripomb, predlagana zapisnika sta bila s 
13 glasovi soglasno potrjena.    
 
Predlagani dnevni red: 
  

1. Predlog Odloka o oskrbi s pitno vodo na območju Občine Dobrova – Polhov Gradec- obravnava in 
sprejem 

2. Predlog Odloka o pokopališki in pogrebni dejavnosti ter urejanju pokopališč v Občini Dobrova - 
Polhov Gradec- obravnava in sprejem 

3. Predlog Sklepa o pridobitvi stavbne pravice na nepremičnini, parc. 117/4, k.o. 1986 – Polhov 
Gradec, za namene revitalizacije obstoječega objekta št. 845 –»Pristava« 

4. Predlog Akta o prenehanju veljavnosti Akta o javno-zasebnem partnerstvu za projekt »Poslovno-
trgovinski center Dobrova« 

5. Predlog Odloka o proračunu občine Dobrova- Polhov Gradec za leti 2017 in 2018 – splošna 
razprava  

6. Vprašanja in pobude svetnikov 
7. Razno  

- seznanitev s končnimi poročili NO občine o nadzoru zaključnega računa občine za leto 2015, 
nadzoru ZR OŠ Dobrova za leto 2015, nadzoru ZR OŠ Polhov Gradec za leto 2015 in nadzoru 
ZR JZ PG za leto 2015   
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Predlagani dnevni red z umikom tretje točke je bil soglasno sprejet.  
Ad 1) Predlog Odloka o oskrbi s pitno vodo na območju Občine Dobrova – Polhov Gradec- 
obravnava in sprejem 
 
Župan je predstavil razloge za sprejem in sicer glavni razlog za sprejem Akta, ki bo nadomestil trenutno 
veljavnega iz leta 2010, je uskladitev z novo državno Uredbo MEDO, drugih vsebinskih razlik pa na 
sedanjo ureditev oskrbe s pitno vodo ne predvideva. K besedi je povabil Aleksandra Kupljenika, ki je 
podal vsebinsko predstavitev predlaganega akta. Po predstavitvi so v razpravi sodelovali člani občinskega 
sveta Marjan Pograjc, Matjaž Dolinar in Anton Zibelnik. Po zaključeni razpravi in glede na predloge, 
predstavljene pred pričetkom seje, je župan predlagal občinskemu svetu v sprejem naslednji  
 
Sklep 79/1/16 
O predlogu Odloka o oskrbi s pitno vodo na območju občine Dobrova-Polhov Gradec se bo skladno z 
2.odstavkom 73. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Dobrova-Polhov Gradec razpravljalo na dveh 
obravnavah. 
 
Za je glasovalo 12 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil sprejet.  
 
Ad 2) Predlog Odloka o pokopališki in pogrebni dejavnosti ter urejanju pokopališč v Občini 
Dobrova - Polhov Gradec- obravnava in sprejem 
 
Razloge za sprejem je povzel in predstavil predsedujoči seje. Po predstavitvi so se k razpravi priglasili 
občinski svetniki Andreja Grabner, Matjaž Dolinar, Marjan Pograjc. Župan je prisotnim povedal, da se 
bodo upravljalski odnosi, tam kjer še niso urejeni, uredili s posebno pogodbo.  
Seji se je pridružil Stanislav Dvanajščak.  
V nadaljevanju seje je župan predlagal občinskemu svetu v sprejem naslednji    
 
Sklep 80/2/16 
Občinski svet sprejme predlog Odloka o pokopališki in pogrebni dejavnosti ter urejanju pokopališč v 
Občini Dobrova – Polhov Gradec v predlagani vsebini v prvi obravnavi. 
 
Za je glasovalo 14 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 4) Predlog Akta o prenehanju veljavnosti Akta o javno-zasebnem partnerstvu za projekt 
»Poslovno-trgovinski center Dobrova« 
 
Predsedujoči seje je povzel bistvo predlagane vsebine in razloge za tovrstno odločitev. Predstavil je tudi 
sestav in vsebino opravljenega dela delovne skupine, ki je sodelovala pri projektu.  V razpravi so 
sodelovali Andreja Grabner, Anton Potočnik, Marjan Pograjc, Matjaž Dolinar, Anton Zibelnik, Bojan 
Demšar in Irma Kavčič.  Po zaključeni razpravi je župan povedal, da bo v kratkem izvedena širša 
predstavitev nadaljevanja  projekta tudi za občinski svet, v izogib nadaljnjim nesporazumom, članom 
občinskega sveta pa je predlagal v sprejem predlog sklepa, v skladu s predstavljenim gradivom k tej točki 
ter predlog sklepa, ki so ga posredovali svetniki Andreja Grabner, Matjaž Dolinar in Marjan Pograjc;  
 
Sklep 81/3/16 
Občinski svet Občine Dobrova - Polhov Gradec sprejme predlog Akta o prenehanju veljavnosti Akta o 
javno-zasebnem partnerstvu za projekt »Poslovno-trgovinski center Dobrova, v predlaganem besedilu. 
 
Za je glasovalo 12 svetnikov. Proti je glasoval en svetnik. 
Sklep je bil sprejet.  
 
Predlog sklepa svetnikov Andreje Grabner, Matjaža Dolinar in Marjana Pograjc:  
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Občina Dobrova- Polhov Gradec daje KS Dobrova mandat, da v roku 3 mesecev skuša doseči dogovor s 
KZ Dolomiti Dobrova glede možnosti odkupa dela zemljišča z namenom gradnje poslovnega centra na 
Dobrovi.  
Za sta glasovala dva svetnika. Proti je glasovalo 10 svetnikov.  
Sklep ni bil sprejet.  
Ad 5) Predlog Odloka o proračunu občine Dobrova- Polhov Gradec za leti 2017 in 2018 – 
splošna razprava  
 
Župan je članom občinskega sveta predstavil bistvene povzetke predlogov proračuna za leti 2017 in 2018. 
Po predstavitvi so se k razpravi priglasili občinski svetniki Marjan Pograjc, Matjaž Dolinar, Andreja Grabner 
in Robert Oblak.   
Po zaključeni razpravi je župan predlagal občinskemu svetu v sprejem naslednja sklepa:  
 
Sklep 82/4/16 
Občinski svet opravi splošno razpravo o predlogu proračuna za leto 2017. Župan pošlje predlog proračuna 
za leto 2017 delovnim telesom, svetom KS. Predlog odloka za leto 2017 se objavi na spletnih straneh 
občine in zagotovi dostop do predloga proračuna v prostorih občine. O predlogu proračuna za leto 2017 
se opravi javna razprava. V skladu s 86. členom Poslovnika občinskega sveta se lahko županu 
posredujejo pripombe in predloge k predlogu proračuna za leto 2017 najkasneje do 1. decembra 2016. 
 
Za je glasovalo 14 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Sklep 83/5/16 
Občinski svet opravi splošno razpravo o predlogu proračuna za leto 2018. Župan pošlje predlog proračuna 
za leto 2018 delovnim telesom, svetom KS. Predlog odloka za leto 2018 se objavi na spletnih straneh 
občine in zagotovi dostop do predloga proračuna v prostorih občine. O predlogu proračuna za leto 2018 
se opravi javna razprava. V skladu s 86. členom Poslovnika občinskega sveta se lahko županu 
posredujejo pripombe in predloge k predlogu proračuna za leto 2018 najkasneje do 1. decembra 2016. 
 
Za je glasovalo 13 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil sprejet.  
 
 
Ad 6) Vprašanja in pobude svetnikov 
 
Vprašanja, postavljena na tekoči seji in podane pobude:  
 

 
 
Župan je svetnikom poročal o delih, ki se izvajajo pri rekonstrukciji ceste skozi Gabrje ter o podaljšanju 
predvidene trase sanacije. Povedal je tudi, da je uspel s predstavniki Direkcije RS za infrastrukturo doseči 
izdelavo posebnega projekta za izvedbo rekonstrukcije in ureditve postajališč in prometne ureditve v 
Gabrju, pri ŠRC Gabrje, ki bo šla v izvedbo takoj po vseh pridobljenih dovoljenjih.  

Marjan Pograjc pobuda za čimprejšnjo gradnjo P+R na Dobrovi odgovor podan na 16. redni seji

Marjan Pograjc tožba zaposlenega na občini? odgovor podan na 16. redni seji

Marjan Pograjc pobuda za postavitev prikazovalnika hitrosti na LC pri uvozu Pot čez Horjulko-nevarni odsek pobuda posredovana Svetu za preventivo 
in vzgojo v cestnem prometu ter Odboru 
za komunalo

Anton Zibelnik pobuda za seznanjanje OS z aktualnimi dogajanji v občini se bo izvajala. 

Anton Zibelnik kaj se dogaja s projektom rekonstrukcije ceste čez Jerišev klanec? odgovor podan na 16. redni seji

Anton Zibelnik pobuda za postavitev trgovine v Polhovem Gradcu. Kaj je s predlogom za širitev trgovine v KD JT? odgovor podan na 16. redni seji

Matjaž Dolinar Kdo in kdaj je dal pobudo župniji-lastniku KD JT za povečanje trgovine? Predlog za obnovo pobude. pobuda bo posredovana KS Polhov gradec 
in lastniku objekta. 

Irma Kavčič Problematika oskrbe z vodo v Šentjoštu? Pobuda za ukrepanje in ureditev stanja. odgovor podan na 16. redni seji

Irma Kavčič Pobuda za takojšnjo ureditev slabega stanja vozišča- regionalne ceste Kurja vas- Polhov Gradec- šolska pot. odgovor podan na 16. redni seji, pobuda 
posredovana upravljalcu državne ceste. 

Anton Potočnik Pobuda za uvedbo kontrole redarjev na novi dostopni cesti na Dobrovi-do šole- neprimerne hitrosti, izpostavljenost otrok. pobuda posredovana SPVCP in MIRED. 

Anton Potočnik Pobuda za uvedbo dodatnih linij avtobusnih prevozov v času "špic"- avtobusi na Dobrovi so prepolni. odgovor podan na 16. redni seji, oobuda 
poslana LPP. 

Andreja Grabner Pobuda za postavitev ogledala ob izvozu dostopne ceste OŠ Dobrova na regionalno cesto- nepreglednost vključevanja. odgovor podan na 16. redni seji, pobuda 
posredovana upravljalcu državne ceste 
oz. preveritev na DRSI. 

Andreja Grabner Pobuda za striktno zapisovanje in vodenje vprašan in pobud svetnikov ter podanih odgovorov se bo izvajalo. 
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Pod stalno točko občinskih sej »Vprašanja in pobude svetnikov«, je župan Franc Setnikar podal odgovore 
na naslednja vprašanja:  
Marjan Pograjc- sredstva za gradnjo P+R na Dobrovi so že predvidena v proračunu za leto 2017, ko se 
predvideva pričetek urejanja tega dela Dobrove. Javni uslužbenec, ki je bil zaposlen na občini za določen 
čas, je po izteku tega roka podal tožbo zoper občino, za ohranitev delovnega mesta v naprej. Občina se s 
predlogom iz utemeljenih razlogov ni strinjala, postopek pa je tudi že zaključen.  
Zibelnik Anton- župan je povedal, da je izvedba projekta skupaj z Direkcijo RS za infrastrukturo že 
načrtovana v proračunu za leto 2017 in sicer se bodo dela izvajala od konca ureditve ceste čez Jerišev 
klanec do ureditve avtobusne postaje v Podrebri. Gradila se bo nova cesta s pločnikom, kanalizacijo ter 
javno razsvetljavo ter avtobusnim postajališčem.  Župan je povedal, da se po njegovem vedenju, lastnik 
Kulturnega Doma Jakoba Trobca ni strinjal s predlogom Mercatorja po povečanju trgovine v Polhovem 
Gradcu. Občina je za gradnjo trgovine v Polhovem Gradcu pripravila in sprejela Občinski podrobno 
prostorski načrt, podpisala Pismo o nameri z lastnikom zemljišča, vendar žal na trgu ponudnikov oziroma 
trgovce, ki bi izkazali interes za gradnjo trgovine v Polhovem Gradcu, ni.  
Irma Kavčič-župan je povedal, da se neurejenost na vodovodu nanaša še na stanje iz preteklega obdobja, 
ko občina še ni bila upravljalec, se pa stanje že ureja in občina oziroma režijski obrat že izvaja potrebne 
ukrepe za normalizacijo stanja ter izvaja ukrepe, ki bodo dolgoročno zagotovili nemoteno oskrbo z vodo s 
problematičnega zajetja. Za sanacijo ceste in pokrpanje udarnih jam bo takoj poslana urgenca 
vzdrževalcu državne ceste.  
Anton Potočnik- župan je povedal, da se že več kot en mesec občine in LPP z državo intenzivno ukvarjajo 
o prihodnosti ter tudi o kvaliteti izvajanja avtobusnih prevozov, občina je prevoznika o zamudah, ki jih 
javljajo občani ter o prepolnih avtobusih ob konicah, izvajalca prevozov že seznanila.  
Andreja Grabner- DRSI je izdal soglasje k priključitvi na državno cesto pri izvozu iz OŠ Dobrova ter podal 
tudi pogoje z vidika zagotavljanja cestnoprometne varnosti, kjer ogledalo ni bilo predvideno. Občina bo 
ponovno preverila izdano soglasje ter potrebo in pogoje za postavitev za le-tega.  
 
 
Ad 7) Razno  
 
Seznanitev s končnimi poročili NO občine o nadzoru zaključnega računa občine za leto 2015, nadzoru ZR 
OŠ Dobrova za leto 2015, nadzoru ZR OŠ Polhov Gradec za leto 2015 in nadzoru ZR JZ PG za leto 2015   
 
Član nadzornega odbora občine Marko Jovič je članom sveta opisal izvedene postopke nadzora, poročila 
so svetniki prejeli z gradivom za sejo. Matjaž Dolinar je oceno za JZ PG ocenil kot kritično, vendar mu je 
bilo pojasnjeno, da gre za pregled leta 2015, stanje pa se v zavodu po mnenju člana NO zboljšuje.   
 
Seja je bila zaključena ob 22.10 uri.  
 
 
Zapisala: 
Mateja Tavčar  
 
 
 
                                                                                                     Franc Setnikar, 

župan 


